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Írásbeli választ igénylő' kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Miért határozott meg a hazai agrárkormányzat az Európai Bizottság elvárásainá l
magasabb gazdasági küszöbértéket? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

A mezőgazdasági üzemek jövedelmének megállapításához adatokat szolgáltató üzeme k
kiválasztásáról szóló 1859/82/EGK rendelet értelmében az Európai Bizottság Magyarország
esetében 2 EUME értékben határozta meg a gazdasági küszöbértéket .

A hazai agrárkormányzat azonban az Európai Bizottság elvárásainál magasab b
küszöbértéket határoz meg, lévén, hogy Magyarországon az EU-s elvárás duplája, 4 EUM E
az életképességi határ az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program keretében meghirdetet t
pályázatokon való elinduláshoz .

Kérdezem tehát miniszter úrtól :

Miért határozott meg a hazai agrárkormányzat az Európai Bizottság elvárásainá l
magasabb gazdasági küszöbértéket ?
A hazai mezőgazdasági üzemek hány százaléka felel meg a 4 EUME-s életképességi
határnak?
A hazai mez őgazdasági üzemek hány százaléka felel meg az Európai Bizottság álta l
meghatározott 2 EUME-s életképességi határnak ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . október 29 .

Kékkői • o tán
országgyűlési képviselő


	page 1

